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 W odpowiedzi na Pana pismo z dnia 23.02.2017r. uprzejmie informuję, że w związku                

ze znacznym zaawansowaniem prac projektowych przy realizacji zadania inwestycyjnego pn.: 

„Opracowanie koncepcji i dokumentacji  projektowej  modernizacji i rozbudowy  systemu 

monitoringu miejskiego w Ciechanowie” na dzień dzisiejszy nie ma możliwości zwiększenia 

ilości punktów kamerowych. Wnioskowane lokalizacje punktów kamerowych mogą być 

uwzględnione w kolejnych etapach rozbudowy systemu monitoringu miejskiego po 

zrealizowaniu obecnego zadania.  

 

 

        Zastępca Prezydenta Miasta  

           /-/Joanna Potocka - Rak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


